

《单词百科:concentrical是什么意思?concentrical怎么发音?concentrical的解释和用法》

英语单词concentrical是什么意思?concentrical怎么读?concentrical怎么发音?简答网为您整理了concentrical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



concentrical怎么读

concentrical的读音:[k n'sentr k l]

concentrical的意思

1、adj.共中心的，集中的;

concentrical的近义词

1、concentric adj.同一中心的，同轴的;

2、homocentric adj.具同一中心的，同心的;共心;

concentrical的双语例句

1、One-of demoulding several bricks holistically, which realized concentrical portage and stroking, improves production efficiency.

一次性数块整体出模, 实现了集中搬运码垛, 提高了生产效率.

2、Study on Multi-Computer Communication in Concentrical and Discrete Control System

集散控制系统中多机通信的设计

3、The concentrical management of capital net in Han mine group

邯矿集团资金网络化集中管理

4、PC and Many Monolithic Microcomputer Communication to Form a Small Concentrical and Discrete Control System

PC机与多台单片机通信构成小型集散控制系统

5、Constitutive Relationship of Concrete Confined by Circular CFRP-Steel Composite Tube Under Concentrical Load

圆CFRP-钢管约束混凝土轴压力作用下的本构关系

6、Most states in this country have laws to protect juveniles from sexual behavior of a concentrical thought that this child might make.

我们国家很多州都有法律，保护青少年不被性行为侵犯，因为我们，总有一个共同的思想，就是孩子有可能会遇到这些事。

7、Finally, the inner-controlled management and cost management of the financial concentrical checks and management of the First Production was analyzed and researched on.

最后，对第一采油厂财务集中核算管理中的内控管理和成本管理进行了分析研究。

8、This article analyzed the evolution of population density of Tokyo Metropolitan with concentrical sphere analytic method on the basis of demographic data of 23 administrative regions of Tokyo Metropolitan from 1920 to 2000.We further analyzed

work and residential spatial distribution of Tokyo Metropolitan with mathematical models.

本文根据东京都23区自1920-2000年的人口统计数据，运用同心圈层解析方法对其人口密度的演化进行了分析，发现东京都的人口密度的空间分布发展经历了三个阶段；

以上是简答网为您整理的concentrical怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于concentrical的用法、concentrical的释义、concentrical的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/concentrical>

